



## 給家長和老師們的信 (2022/2023-5)

親愛的家長和老師們：

大家好！自從開放日見面後，日子都在忙碌及興奮中渡過，為了補償孩子們在疫情期間失去很多參與活動的機會，我們都盡力編排，看見孩子們的笑臉，希望和平與友愛，團結和合作的種子能植根孩子們的心間，結出燦爛且豐盛的成果！

假期前的復活節派對，滿園活潑的小白兔，帶給大家一個快樂的復活節假期，復課前的老師專業發展日，探討 AI 對教育的影響，我們都上了寶貴的一課，請來的主講嘉賓，竟然是第二屆畢業的校友，現在是全球應用程式開發的高級學習工程師，我們都感到驕傲和安慰。

然後迎來熱鬧，且擁擠的 Science night，到處是孩子們的作品，此起彼落的彙報和掌聲，還有科學表演和創意十足的紙皮製作，家長們都踴躍發問，好滿足孩子們熱切期待要為你解答的眼神。

第二天就是 Art Exhibition 的日子，在文化中心展出孩子們的作品，視藝展覽已經是學校多年的盛事，這三年因疫情停辦了，深感可惜，今年能復辦，看着孩子們出色的畫作，滿載創意和歡欣，作品下是作者靦腆的笑臉，就讓每一個愛創作的小朋友獲得他們應得的讚賞和鼓勵，喜見平日學習表現欠佳的學子，竟然是視藝的天才，看誰還能指着他說三道四。

然後是家長觀課日，家長晚會，沒有什麼比多見面、多了解更能促進溝通，互信互諒是快樂學習的重要條件，願望好的態度和習慣能一直傳承下去！

祝大家學習愉快，生活安康！

劉筱玲博士

創校校長及顧問

二零二三年五月四日



letter to Parents and Teachers (2022/2023 - 5)

4th May 2023

Dear Parents and Teachers,

Hello! Since our Open Day, we have been busy arranging a variety of exciting events. To make up for all the face-to-face learning opportunities that the children missed during the pandemic, we have made every effort to bring back various regular and new activities. Seeing beaming smiles on the children's faces, we aspire each day to plant the seeds of peace, friendship, unity and cooperation in their hearts. With these strong roots laid, impressive and fruitful growth can be reaped in each child's academic and character development.

Before the recent holiday, our Easter Party promised everyone a Happy Easter holiday with lively bunnies hopping all around the campus. Before students returned from the holiday, we held a Staff Professional Development day where our teachers discussed the rapidly changing impacts of AI on education and learned valuable practical insights. Our special guest speaker, now a senior machine learning engineer at a global app developer, is a CKY alumnus from the graduating Class of 2014, which made us all feel proud and overjoyed.

Before the campus could take a breath, our lively and very well-attended Science Night followed, where students' investigations were exhibited in every corner, and reports, interactive science shows and creative display boards were met with wonder and applause. Parents were keen to learn more and ask questions, and it was pleasing to see the children's eager eyes waiting to answer.

The next day saw visual arts in the limelight with our Art Exhibition, where the children's works were displayed in public at the Cultural Centre. The Art Exhibition has been a major event in our school calendar for many years, but the pandemic prevented us from putting on the show for the past three years. This year, we were delighted to bring back the inspiring exhibition. The audience appreciated looking at the children's outstanding paintings, which were full of creativity and joyful expression, coupled with some shy smiles on the painters' faces. Let's make sure that every child who loves to create receives the praise and encouragement they deserve. It's also delightful to see some students—who might not be high academic achievers—shine as gifted artists, showing that you never know where unique talents may lie.

Soon afterwards came the Parents Observation Day and Parents Evening. There is nothing more beneficial for home-school communication than meeting each other in person and getting to know each other better. Mutual trust and understanding are important conditions for happy learning, and we hope that these positive attitudes and habits in building cooperation will be passed down through generations to come.

We wish you all happy lifelong learning, and a lifetime of good health and wellbeing!

Dr. LAU, Siu-Ling

Founding Principal and School Consultant